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Datum: 2023-12-11 

FRÅGA 
Kommunfullmäktige 

 

Fråga till kommunalråd Christian Stulen (HP) om 
användning av artificiell intelligens (AI) inom Huddinge 
kommun 

Artificiell intelligens (AI) är något som många bedömare anser kommer att 
genomsyra mycket i samhället framöver. Vissa anser att detta kommer vara 
en större revolution än Internet. 

En del kommuner har redan visat intresse och jag vet att Huddinge redan 
2021 började intressera sig för detta men det är för mig inte helt klart var vi 
står i frågan idag. 

Flera andra kommuner har redan kommit en bit på vägen: 
Förskoleassistenten Lajban och AI-kameror för vägunderhåll i Helsingborg, 
AI-hjälp på kommunsajten i Skellefteå, reningssystemet ”Smart” i 
Kristianstad, AI-assisten i hemtjänsten i Eskilstuna och automatiska 
bygglovsbeslut i Nacka är några exempel på AI-tillämpningar eller 
robotiseringar i andra kommuner. 

Sveriges nationella center för artificiell intelligens, AI Sweden, har 
tillsammans med Vinova, SKR Myndigheten för digital förvaltning och 
Myndigheten för ungdoms- och civilsamhällsfrågor dragit igång en fyraårig 
kraftsamling för kommuner där de erbjuder utbildning och möjlighet att 
söka pengar för AI-projekt. 

Med anledning av ovanstående frågar jag därför dig: 

Är Huddinge med på detta tåg och har vi i så fall dragit igång något projekt 
och/eller sökt pengar för detta? 

 

Martin Nigals 

Sverigedemokraterna
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